



27th March 2025

Circular No. 24060

Dear Parents/Guardians,

Citizenship and Social Development – Shanghai Study Tour (S.4 & S.5)

The Citizenship and Social Development Department of our school is going to arrange a Mainland study tour to Shanghai for senior form students. The tour aims to provide our students with first-hand understanding of our country and its latest social and economic development, to help them understand and appreciate Chinese culture and to develop their sense of national identity. Hong Kong Youth Education Exchange Centre has been appointed to make all necessary arrangements for the tour. There will be teachers accompanying our students throughout the tour. Please refer to the attached page for the itinerary.

Please complete the reply slip attached and return it to the form teacher of your son/ward on or before 2nd April 2025. When there is an oversubscription, selection will be determined by drawing lots. Students who successfully apply must attend the pre-trip talk organized by the travel agency later on. If a student is absent from the study tour with no proper reason, he is also required to pay back the study tour fee and any other relevant expenditures to the school. For further enquiries, please contact Mr. KY Chan, the subject panel head of Citizenship and Social Development, at 2711 8175. Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Po Chu, Fiona
Principal



Citizenship and Social Development – Shanghai Study Tour (S.4 & S.5)

Reply Slip (Circular No. 24060)

I, the parent of _____ (Student's name) (Class no. _____) of Class _____,
acknowledge the receipt of the circular regarding the Shanghai Study Tour and

- my son / ward wishes to join the Shanghai Study Tour.
 my son / ward does not wish to join the Shanghai Study Tour.

Interested participants, please complete this section:

- I confirm that my son / ward holds a valid Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents.

Validity date of the document: _____ (day) / _____ (month) / _____ (year)

Name of Parent/Guardian: _____

Parent's/Guardian's Signature: _____

Date: _____

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街4號
電話：二七一一八一七五



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL: 27118175

敬啟者：

通告編號：24060

公民與社會發展科 - 上海考察團 (中四及中五級)

為了讓學生親身了解國情、國內社會和經濟最新發展、增進他們對中華文化的認識及提升國民身份認同，本校公民與社會發展科將舉辦上海考察團，並已委託香港青少年教育交流中心籌備是次旅程。本校將派出教師陪同出發，方便照顧學生直至回程返港為止。請參閱附件內的行程簡介。

請填妥回條着 貴子弟於4月2日或之前交回班主任。如有超額報名，將通過抽籤方式決定。成功申請學生須出席於稍後由旅行社於學校舉行的行前簡介會。如參與學生無故缺席，需要繳還團費與其他相關費用，敬請留意。如家長對上述內地考察團有任何疑問，請致電 2711 8175 向公民與社會發展科科主任陳嘉裕老師查詢。

此致

中四及中五級家長

二〇二五年三月二十七日



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李寶珠 啟



Citizenship and Social Development – Shanghai Study Tour (S.4 & S.5) Itinerary

Date:	30 th June – 2 nd July 2025
Gathering venue and time:	Hong Kong International Airport (30 th June 2025) at 7:00 a.m.
Venue:	Shanghai
Route:	<p>1st Day Hong Kong → Shanghai Nanjing Road City Temple Yu Garden Site of the First National Congress of the CCP Huangpu Bund</p> <p>2nd Day Factory of SAIC Volkswagen Shanghai Urban Planning Exhibition Center Yuan Wang No.1 Tracking Ship Tianzifang</p> <p>3rd Day Shanghai Aerospace Enthusiasts Center China Art Museum Maglev Museum Shanghai → Hong Kong</p> <p>Hotel : Hongqiao National Exhibition and Convention Center Tongpai Hotel or Mercure Shanghai Hongqiao South</p>
Dismissing venue and time:	Hong Kong International Airport (2 nd July 2025) at 8:30 p.m.
Fee:	HK\$1,200 including air fares, airport tax, travel insurance, accommodation (twin room) and meals. The original fee for the study tour is HK\$4,345. Students who successfully apply will receive a subsidy of \$3,145 from the Education Bureau.

The itinerary is for reference only and it is subject to change.



公民與社會發展科 - 上海考察團 (中四及中五級)
行程簡介

活動日期：	2025年6月30日至7月2日
集合地點及時間：	香港國際機場 2025年6月30日上午7時正
考察地點：	上海
預定考察路線：	<p>第一天 香港 → 上海 南京路 城隍廟 豫園 中共一大會議遺址 黃浦外灘</p> <p>第二天 上海大眾汽車廠 上海規劃展覽館 遠望一號 田子坊</p> <p>第三天 上海航宇科普中心 中華藝術館 磁懸浮科技館</p> <p>上海 → 香港 酒店：虹橋國家會展中心同派酒店或上海漕河涇美居酒店</p>
解散地點及時間：	香港國際機場 2025年7月2日晚上8時30分
費用：	港幣\$1,200，包括來回機票、機場稅、團體旅遊保險、住宿(雙床房)及膳食安排。考察團費用實為港幣\$4,345，成功申請學生可獲教育局資助當中的\$3,145考察團費用。

上述行程只供參考，最終安排將因應當地實際情況而作出適當調整。